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Abstract (en)
[origin: WO2016116581A1] The invention relates to a container (2) for transporting and storing goods, which container has a base (4) and side
walls (6, 8, 10, 12) extending from the base (4). According to the invention, at least one of the side walls (6) or a part thereof is formed by a lattice
structure (20), which is expandable and compressible or can be pulled apart and pushed together in at least one direction and in the side wall plane
in order to delimit or seal the container (2) to the side in a first position and to expose the container (2) to the side in a second position.

Abstract (de)
Offenbart ist ein Behälter (2) für den Transport und die Lagerung von Gütern mit einem Boden (4) und sich vom Boden (4) aus erstreckenden
Seitenwänden (6, 8, 10, 12). Erfindungsgemäß wird zumindest eine der Seitenwände (6) oder ein Teil davon durch eine gitterförmige Struktur (20)
gebildet wird, die zumindest in einer Richtung und in der Seitenwandebene dehn- und komprimierbar oder auseinanderzieh- und zusammendrückbar
ist, um in einer ersten Stellung den Behälter (2) zur Seite hin zu begrenzen oder zu verschließen und in einer zweiten Stellung den Behälter (2) zur
Seite hin freizugeben.
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